
 

 

ΕΠΕΡΩΤΗΣΗ 
για ορισμένα σημαντικά προβλήματα των Παξών 

1. Το αποχετευτικό δίκτυο των Παξών έχει σταματήσει εδώ και τέσσερα χρόνια γιατί δεν 
υπάρχει η χρηματοδότηση. Το ίδιο ισχύει και για το βιολογικό καθαρισμό. Με δεδομένο ότι 
οι Παξοί είναι πυκνοκατοικημένο νησί και έχει μεγάλη τουριστική κίνηση το αποχετευτικό 
δίκτυο και η λειτουργία του βιολογικού καθαρισμού είναι έργα πρώτης προτεραιότητας.  

Επερωτάσθε: αν θα τα χρηματοδοτήσετε, ώστε σύντομα να ολοκληρωθούν και να 
λειτουργήσουν τόσο το αποχετευτικό όσο και ο βιολογικός καθαρισμός των Παξών; 
 

2. Ο μαθητικός πληθυσμός στους Παξούς έχει αυξηθεί τα τελευταία χρόνια με αποτέλεσμα οι 
σχολικές αίθουσες να μη χωράνε τους μαθητές. Τοποθετήθηκαν προκάτ αίθουσες. Όμως δε 
λύνουν το πρόβλημα ούτε εκπληρώνουν τις κατάλληλες συνθήκες για τους μαθητές και 
τους δασκάλους. Η δημοτική αρχή των Παξών έχει αγοράσει οικόπεδο δίπλα στο σχολικό 
κέντρο. 

Επερωτάσθε: αν θα χρηματοδοτήσετε την κατασκευή των απαραίτητων νέων αιθουσών 
για το Δημοτικό και το Γυμνάσιο Παξών; 
 

3. Οι προβλήτες των λιμανιών Λάκκας και Λογγού έχουν υποστεί σοβαρή διάβρωση. Στο 
Λογγό ο κυματισμός φτάνει μέχρι τα παρακείμενα μαγαζιά. Στη Λάκκα συχνά η θάλασσα 
πλημυρίζει τους δρόμους. Απαιτούνται άμεσα λιμενικά έργα στο μεν Λογγό για επεκτάσεις 
της προβλήτας στη δε Λάκκα προστασία της προβλήτας. 

Επερωτάσθε: προτίθεστε να προχωρήσετε σε συνεννόηση με τον ΟΛΚΕ και το Δήμο Παξών; 
 

4. Το επαρχιακό οδικό δίκτυο των Παξών έχει σοβαρά προβλήματα. Απαιτείται νέα 
ασφαλτόστρωση. Το αγροτικό οδικό δίκτυο των Παξών και των Αντιπάξων είναι σε πολύ 
άσχημη κατάσταση, σε πολλά σημεία του είναι αδιάβατο. 

Επερωτάσθε: αν θα χρηματοδοτήσετε το έργο ασφαλτόστρωσης του επαρχιακού οδικού 
δικτύου και το Δήμο Παξών για τις απαραίτητες παρεμβάσεις στο Αγροτικό Οδικό  Δίκτυο 
των Παξών και των Αντιπάξων; 
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